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Zápis z 20. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy, 
konaného 27. 6. 2024 od 18:30 hodin. 

 

Místo konání: Komunitní centrum U Havrana (Chotkova 65, Veltrusy) 

Doba trvání: 18:40 – 21:42 

Přítomni: Mgr. Barbora Bělková, Mgr. Soňa Dekastello (odchod 20:06), Ing. Ludmila 
Hrubešová, Lukáš Kohout, Ing. Michal Koldinský, Věra Krčmová, Ing. Martin Novák, 
Mgr. Václava Víšková, Mgr. Filip Volák  

Nepřítomni: Ing. Soňa Machová, Ph.D., Antonín Pražák 

Ověřovatelé: Mgr. Barbora Bělková, Ing. Michal Koldinský,  

Předsedající: Mgr. Filip Volák (starosta) 

Zapisovatelka: Nikola Formanová 

Občané: 4 

Datum vyhotovení zápisu: 2. 7. 2024 

 
Program zasedání:  

1) Úvod, schválení programu 

2) Schválení ověřovatelů 

3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek) 
c) Smlouva o dotaci na přístavbu školy s obcemi ze společného školského obvodu ZŠ 

Veltrusy  
h) Nová obecně závazná vyhláška o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 

z nemovité věci 
a) Žádost o finanční podporu na „XVI. Miřejovické půlení 2024” 
b) Dodatek č. 3 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti (IDSK)  
d) Žádost o dotaci z rozpočtu města (TJ Kralupy, oddíl kanoistiky)  
e) Kupní smlouva - pozemek č. 1065/22 (TJ Kralupy, oddíl kanoistiky) 
f) Smlouva o zřízení služebnosti na pozemcích parc. č. 413/17, 416/11, 416/7 v ul. 

Zahradní (ČEZ Distribuce, a.s.)   
i) Darovací smlouva (Nadace Orlen Unipetrol) 
j) Jednotný standard hlukových limitů u liniových staveb (Koridor D8) 

4) Informace 
a) Vedení obce (a případní hosté) 

i. Probíhající opravy a chystané projekty 
ii. Akce ve městě 

iii. Různé 
b) Výborů a komisí 
c) Zastupitelů 

5) Diskuze 

6) Závěr  
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1. ÚVOD, SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

V 18:40 přivítal starosta všechny přítomné a zahájil 20. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy.  

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu ve Veltrusích zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 20. 6. 2024 do 27. 6. 2024. Současně byla 
zveřejněna na elektronické úřední desce. 

Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) dále konstatoval, 
že přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 členů), takže zastupitelstvo 
je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Starosta dále upozornil, že ze zasedání zastupitelstva města se pořizuje audiozáznam 
pro potřeby vyhotovení zápisu a zasedání bude streamováno, aby k němu měli přístup občané 
online. Ze streamu je zároveň pořizován záznam, který bude zveřejněn na kanálu YouTube 
města Veltrusy (https://www.youtube.com/@mestoveltrusy).  

Starosta seznámil přítomné s aktuálním návrhem programu, který doznal třech změn, 
a to stažení původního bodu 3g) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení VB na pozemcích 
parc. č. 1065/7 a 894/3 v ul. Smetanova (ČEZ Distribuce, a. s.) a přidání dobu 3j) Jednotný 
standard hlukových limitů u liniových staveb (Koridor D8). Avizoval upřednostnění projednání 
bodu 3c) a 3h). Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje následující program 20. zasedání: 

1) Úvod, schválení programu 
2) Schválení ověřovatelů 
3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek) 

a) Žádost o finanční podporu na „XVI. Miřejovické půlení 2024”  
b) Dodatek č. 3 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti (IDSK)  
c) Smlouva o dotaci na přístavbu školy s obcemi ze společného školského obvodu ZŠ Veltrusy  
d) Žádost o dotaci z rozpočtu města (TJ Kralupy, oddíl kanoistiky)  
e) Kupní smlouva - pozemek č. 1065/22 (TJ Kralupy, oddíl kanoistiky) 
f) Smlouva o zřízení služebnosti na pozemcích parc. č. 413/17, 416/11, 416/7 v ul. Zahradní (ČEZ 

Distribuce, a.s.)   
g) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení VB na pozemcích parc. č. 1065/7 a 894/3 v ul. Smetanova 

(ČEZ Distribuce, a. s.) 
h) Nová obecně závazná vyhláška o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité 

věci  
i) Darovací smlouva (Nadace Orlen Unipetrol) 
j) Jednotný standard hlukových limitů u liniových staveb (Koridor D8) 

4) Informace 
a) Vedení obce (a případní hosté) 

i. Probíhající opravy a chystané projekty 
ii. Akce ve městě 
iii. Různé 

b) Výborů a komisí 
c) Zastupitelů 

5) Diskuze 
6) Závěr 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 9 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 1. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=98s 

https://www.youtube.com/@mestoveltrusy
https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=98s
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2. SCHVÁLENÍ OVĚŘOVATELŮ 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva města Veltrusy starosta požádal zastupitele Ing. Michala 
Koldinského a místostarostku Mgr. Barboru Bělkovou o ověření zápisu tohoto zasedání. 
Oslovení zastupitelé souhlasili. Starosta dal o návrhu hlasovat. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitele Ing. Michala Koldinského a místostarostku 
Mgr. Barboru Bělkovou ověřovateli 20. zápisu ze dne 27. 6. 2024. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 9 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 2. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=660s   

3. KE SCHVÁLENÍ ZASTUPITELSTVEM MĚSTA 

3c) Smlouva o dotaci na přístavbu školy s obcemi ze společného školského 
obvodu ZŠ Veltrusy 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Místostarostka předkládá zastupitelstvu návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotací pro 
město Veltrusy na přístavbu odborných učeben ZŠ Veltrusy se šesti obcemi, které mají 
s městem Veltrusy uzavřenou dohodu o společném školském obvodu.  

Přístavba školy se uskuteční v předpokládaném období od července 2024 do srpna 2025 
a je rozčleněna do dvou etap: 

1. etapa:  
a. předpokládané investiční náklady: 78.800.000 Kč včetně DPH 
b. zahrnuje především přístavbu do dvora stávající školy, nástavbu na střechu 

stávající budovy školy (7 nových odborných učeben, 3 místnosti pro družinu, nové 
kabinety pro učitele), bezbariérový výtah a další úpravy 

c. předpokládaný časový harmonogram: červenec 2024 – srpen 2025 
2. etapa: 

a. předpokládané investiční náklady: 8.700.000 Kč včetně DPH 
b. zahrnuje především vybudování multifunkčního sálu/auly, který bude sloužit 

primárně jako nová prostorná jídelna, dvě nové učebny, úpravu umístění hlavního 
vchodu do budovy 

c. předpokládaný časový harmonogram: 1. pololetí 2025 – srpen 2025 

Městu Veltrusy byla poskytnuta dotace z Integrovaného regionálního operačního programu 
(IROP) spravovaného Ministerstvem pro místní rozvoj ve výši 40 milionů Kč, přičem původně 
plánovaný horní limit uznatelných nákladů byl 99 milionů Kč. Město Veltrusy si nemůže dovolit 
financovat téměř 50 mil. Kč z vlastních zdrojů, proto byly s žádostí o spolupráci osloveny obce, 
se kterými má město Veltrusy uzavřenou smlouvu o společném školském obvodu. Se starosty 
obcí se uskutečnilo již několik schůzek: 27. září 2023 ve Veltrusích, následně ještě v Kralupech 
n/Vlt se starostou Kralup jako obce s rozšířenou působností a 10. listopadu 2023 znovu 
ve Veltrusích nad návrhem veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotací na přístavbu 
ZŠ Veltrusy. Individuální schůzky pak proběhly ještě několikrát se zastupiteli Vojkovic a Nové 
Vsi. Starostům byly předloženy základní údaje o přístavbě školy a návrh výše příspěvků, 
kterými by bylo možné spolufinancovat zbývající náklady na přístavbu školy, které nebudou 

https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=660s
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pokryty z IROP. V návaznosti na diskuzi se starosty pak byla se Sdružením na podporu místních 
samospráv připravena veřejnoprávní smlouva, která řeší výši příspěvků jednotlivých obcí 
a další podmínky včetně garancí. Nedílnou součástí smlouvy je také nová dohoda o společném 
školském obvodu, která zahrnuje znovu do společného obvodu také první stupeň ZŠ 
pro Vojkovice a Novou Ves a řeší podmínky případné výpovědi. 

Při určování poměru, dle kterého se dělí částka na spolufinancování mezi jednotlivé spádové 
obce, se vychází z průměrného počtu dětí ze společného školského obvodu za poslední 3 roky 
a z předpokládané výše nákladů na obě etapy přístavby školy (87.500.000 Kč včetně DPH) 
a navrhované příspěvky tedy činí: 

● obec Nová Ves 11,34 % 5.384.000 Kč 
● obec Nelahozeves 7,93 % 3.769.000 Kč 
● obec Zlosyň 8,19 % 3.889.000 Kč 
● obec Všestudy 5,54 % 2.632.000 Kč 
● obec Vojkovice 12,15 % 5.773.000 Kč 
● obec Hostín u Vojkovic 1,07 % 509.000 Kč 

Jednotlivé příspěvky spádových obcí jsou maximální, přičemž zálohy jsou vypočteny 
ze skutečné ceny stavby vysoutěžené ve veřejné zakázce na 1. etapu, nákladů na technický 
dozor (TDS) a koordinátora BOZP na 1. etapu a z předpokládaných nákladů na stavební práce 
2. etapy. Závěrečné vyúčtování záloh zohlední skutečné náklady na stavbu, TDS a koordinátora 
BOZP na obě etapy, pokud bude tato celková částka nižší nebo rovna maximální částce. Ostatní 
náklady spojené např. s tvorbou projektové dokumentace (DUR+DSP, DPS včetně autorského 
dozoru), s přípravou veřejných zakázek (na výběr projektanta, výběr zhotovitele stavby), 
právními službami a dotačním managementem ponese město Veltrusy. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Hrubešová, starosta Volák, místostarostka Bělková, 
místostarosta Kohout, zastupitel Koldinský, zastupitelka Víšková 

Zastupitelka Hrubešová upozorňuje, že chybí výpis z usnesení od Vojkovic, starosta uvádí, 
že starostka byla již požádána, znovu se jí připomene. Dále se zastupitelka ptá na výzvu 
k zaplacení první splátky – ale vzhledem k tomu, že smlouva ještě nebyla podepsána, nedává 
tento úkon zatím smysl. Zastupitelka upozorňuje také na datum podpisu smlouvy 
o spádovosti, místostarostka uvádí, že byl již aktualizován na konec března roku 2025. 
Zastupitelé Koldinský a Víšková upozorňují, že z důvodu právní jistoty je potřeba, aby obce 
schválily finální znění smlouvy znovu (především z důvodu aktualizace termínů zahájení 
a dokončení stavby), přestože místostarosta argumentuje tím, že se neschvalovalo konkrétní 
znění smlouvy a výše příspěvku se ponížila, nikoliv naopak. Starosta bude starosty spádových 
obcí informovat. Zastupitelka Hrubešová se ze zkušenosti s přestavbou komunitního centra 
domnívá, že naše město bude muset za přístavbu pokrýt mnohem víc nákladů, než uvažujeme, 
nesouhlasí se snižováním/aktualizováním splátek, místostarostka vysvětluje, že maximální 
částka, kterou můžeme od obcí čerpat, se nesnižuje, ponížena byla jen výše splátek. V případě 
víceprací bude vše zohledněno ve finálním vyúčtování. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotací 
na přístavbu ZŠ Veltrusy s obcemi ze společného školského obvodu ZŠ Veltrusy: Nová Ves, 
Nelahozeves, Zlosyň, Všestudy, Vojkovice a Hostín u Vojkovic a pověřuje starostu města 
podpisem smlouvy. 
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HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdržel se 1 člen (Hrubešová). 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 3. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=690s  

3h) Nová obecně závazná vyhláška o místním poplatku za odkládání 

komunálního odpadu z nemovité věci 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

V návaznosti na potřebu dalšího úsilí o maximální snižování množství směsného 
komunálního odpadu navrhuje vedení města schválit novou obecně závaznou vyhlášku města 
(OZV) o jiném způsobu zpoplatnění občanů za odkládání komunálního odpadu, než byli zvyklí. 
Současný poplatek za obecní systém odpadového hospodářství je paušálního charakteru 
a je vázaný pouze na formální kritérium pobytu osoby v obci, případně vlastnictví nemovitosti, 
ve které není přihlášena žádná fyzická osoba. Není tedy motivační ve smyslu úsilí o snižování 
objemu směsného odpadu, do městské pokladny ovšem přinese jistý příjem. 

Od 1. ledna 2021 je v souladu se zákonem č. 565/1990 Sb. o místních poplatcích možnost 
zavést kromě paušálního poplatku na osobu také poplatek za odkládání komunálního odpadu 
z nemovité věci, který právě navrhuje vedení města ke schválení.  

Tento druh poplatku je motivačním systémem v souladu s myšlenkou PAYT (Pay As You Throw 
neboli Zaplať, kolik vyhodíš), protože je vázán na skutečnou produkci komunálního odpadu. 
Tento systém platby za odpady je tedy obecně považován za spravedlivější. Např. vícečlenná 
rodina, která zodpovědně třídí odpad, zaplatí díky menší nádobě nižší poplatek než jedinec, 
který se zbavuje odpadu nezodpovědně a využívá větší nádoby. 

Cílem nového systému poplatku je především: 

1. zvýšení objemu vytříděného odpadu (tzv. vytříděnost, která má v roce 2025 dosáhnout 
min. 60 % všech komunálních odpadů) 

2. snížení produkce směsného komunálního odpadu (dále jen SKO). Důvody 
pro minimalizování množství odpadu, které putuje nenávratně na skládku, jsou stále 
stejné: 

○ JE TO NEEKOLOGICKÉ:  

i. odpad uložený na skládku nemá žádné další využití, je považován za neúnosnou 
a nejméně přijatelnou variantu zbavování se odpadu z hlediska udržitelného 
vývoje,  

ii. ze skládek se uvolňují tzv. skládkové plyny do atmosféry,  

iii. dochází k uvolňování průsakových vod s toxickými výluhy do zemské kůry 
a posléze do spodních vod, 

iv. ojedinělé nejsou ani požáry skládek, 

v. skládky se i po uzavření stávají pro životní prostředí rizikovým faktorem 
na nekonečně dlouhou dobu. 

○ JE TO NEEKONOMICKÉ:  

i. na skládkách přicházíme o materiálové a energetické zdroje obsažené 
v odpadech, 

ii. díky postupnému navyšování poplatku za skládkování se tento způsob 
zbavování odpadu značně prodražuje (skládkovací poplatek má v roce 2029 
dosáhnout až 370 % své původní výše: 1.850 Kč/t).  

https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=690s
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K OBSAHU VYHLÁŠKY: 

Poplatníkem poplatku je fyzická osoba, která v nemovitosti bydlí (nemusí zde být hlášena 
k trvalému pobytu!), nebo vlastník nemovitosti v případě, že v nemovitosti nemá bydliště 
žádná fyzická osoba. Plátcem je společenství vlastníků jednotek, pokud pro dům vzniklo, 
nebo vlastník nemovitosti. Plátce je povinen vybrat poplatek od poplatníka. 

Vedení města navrhuje ve vyhlášce stanovit minimální základ dílčího poplatku ve výši 60 l 
měsíčně, který bude platit majitel nemovitosti, ve které nikdo nebydlí a který neohlásí žádnou 
kapacitu dle ceníku.  

Příklady srovnání se stávajícím paušálním poplatkem: 

velikost domácnosti 
paušální platba 

do r. 2024 

min. kapacita měsíčně 
od r. 2025 

(pro zodpovědné třídiče) 

min. roční poplatek 
od r. 2025 

(pro zodpovědné třídiče) 

1 člen 1x800 = 800 Kč 60 litrů, svoz 1x 2 týdny 1.560 Kč 

3 členové 3x800 = 2.400 Kč 60 litrů, svoz 1x 2 týdny  1.560 Kč 

4 členové 4x800 = 3.200 Kč 60 litrů, svoz 1x 2 týdny 1.560 Kč 

5 členů 5x800 = 4.000 Kč 60 litrů, svoz 1x 2 týdny 1.560 Kč 

7 členů 7x800 = 5.600 Kč 120 litrů, svoz 1x 2 týdny 3.120 Kč 

Pro čtyřčlennou domácnost, která dosud využívala 120 l nádobu sváženou 1x za 2 týdny 
a chtěla by s touto kapacitou pokračovat, se situace finančně prakticky nezmění 
(bylo: 4x800=3.200 Kč, bude 3.120 Kč). 

Sazba poplatku je navržena v maximální výši: 1 Kč/litr kapacity. Výpočet poplatku je tedy 
stanoven jednoduše: objednaná kapacita nádoby x počet svozů v roce = sazba poplatku v Kč 
(např. 120l nádoba se svozem 1x za 2 týdny: 120 x 26 svozů = 3.120 Kč). 

Celý ceník bude vypadat takto: 

velikost nádoby 
a frekvence svozu 

objednaná kapacita 
na kalendářní měsíc 

(v litrech) 

roční poplatek 
za nemovitost 

(26 svozů) 

60 litrů, svoz 1x 2 týdny 120 1.560 Kč 

110/120 litrů, svoz 1x 2 týdny 240 3.120 Kč 

240 litrů, svoz 1x 2 týdny 480 6.240 Kč 

1100 litrů, svoz 1x 2 týdny 2200 28.600 Kč 

Splatnost poplatku se stanovuje až po uplynutí poplatkového období, kterým je kalendářní 
rok. V průběhu roku může totiž docházet ke změnám objednané kapacity shromažďovacích 
prostředků. V nové OZV navrhuje vedení města splatnost do 28. února následujícího 
kalendářního roku. 

S nabytím účinnosti nové OZV o místním poplatku se zároveň ruší dosud platná vyhláška 
č. 1/2023 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 
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Zákon o místních poplatcích nestanovuje u tohoto poplatku žádné osvobození či úlevy, 
což odpovídá povaze poplatku vázaného na rozsah reálně vyprodukovaného odpadu. 

Účinnost nové OZV bude stanovena k 1. lednu 2025, poplatkovým obdobím je kalendářní rok. 
Nová OZV je ovšem předložena již nyní, protože tato změna s sebou přináší větší organizační 
změny, které jsou značně časově náročné (dotazník/ohlášení pro občany, objednání či výměna 
nádob, jejich distribuce občanům, informovanost). 

NAVRHOVANÝ NOVÝ POPLATEK 
ZA KAPACITU SOUSTŘEĎOVACÍCH PROSTŘEDKŮ (NÁDOB) 

Výhody  Nevýhody 

● občan platí spravedlivě za skutečně 
vyprodukovaný objem směsného 
komunálního odpadu (PAYT), občané 
nemají k dispozici neomezenou 
kapacitu za 1 paušální poplatek 

● systém motivuje k třídění a tím šetří 
životní prostředí (snižuje se množství 
skládkovaného odpadu)  

● v případě potřeby je možné změnit 
objednanou kapacitu i během roku 

● svozová firma nevyváží zbytečně 
poloprázdné nádoby 

● systém šetří náklady na svoz 
směsného odpadu (městu i občanům) 

● není potřeba čipovat nádoby nebo 
je označovat QR kódy 

● nutné výměny/nákup nových nádob 
● větší administrativní zátěž pro úřad 

(zejména kvůli variabilitě poplatků 
a možným změnám v průběhu roku) 

● poplatek je splatný zpětně, tudíž první 
rok platnosti město nemůže počítat 
s žádnými příjmy z poplatků 

● město dopředu nemá informaci, jakou 
kapacitu si která domácnost objedná, 
tudíž příjmy z poplatků lze jen 
odhadovat 

Výdaje za odpadové hospodářství budou jen stoupat. Jediná možnost, jak je krotit, 
je maximálně omezit produkci odpadu, a sice především toho, který putuje na skládku. Město 
proto chystá na rok 2025 několik dalších úprav v odpadovém hospodářství: 

1. Door-to-door systém svozu plastů přímo od domu – každá nemovitost bude mít u domu 
240l nádobu, která se bude svážet 1x 4 týdny. Naopak zmizí velké kontejnery na plasty 
z veřejných sběrných hnízd. V plánu je umístit velkokapacitní polopodzemní kontejnery 
na plast na sběrné místo. Ty budou ovšem přístupné pouze v době otvíracích hodin 
sběrného místa. 

2. Door-to-door systém svozu papíru přímo od domu – tato služba bude volitelná, protože ne 
každá nemovitost produkuje takové množství papíru, aby měla potřebu této služby využít. 
Velké kontejnery z veřejných sběrných hnízd nezmizí úplně, ale bude omezena frekvence 
jejich svozu. Každý, kdo si pořídí popelnici na papír k domu, městu značně uleví. 

3. Door-to-door systém svozu bioodpadu bude nadále fungovat jako nadstandardní služba 
za příplatek. Bioodpad je pochopitelně nejlepší zpracovávat na domácích zahradách 
v kompostérech nebo v místní kompostárně. Nejhorší variantou ovšem je zbavit se ho 
v popelnici na směsný odpad. 

4. Re-use centrum na sběrném místě – kde by mohlo docházet k dočasnému uložení 
odloženého použitelného nábytku a dalších domácích potřeb, než by našly nového majitele 
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5. Venkovní odpadkové koše na třídění – první takové koše se objeví již brzy na hřišti 
za hřbitovem, ale v plánu je doplňovat je postupně i na další frekventovaná místa ve městě. 
I veškerý odpad z odpadkových košů totiž míří nevytříděný na skládku. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Krčmová, místostarostka Bělková, místostarosta Kohout, 
starosta Volák, zastupitelka Víšková, zastupitel Koldinský, zastupitel Novák 

Zastupitelka Krčmová se ptá, jakou kompenzaci má vedení města v plánu poskytnout 
seniorům, kteří žijí v domácnosti sami a poplatek se jim oproti tomu stávajícímu zdvojnásobí, 
navíc si budou muset koupit novou popelnici. Místostarostka připouští, že náklady 
na odpadové hospodářství budou jen narůstat, ale je v plánu dát dohromady sociální program, 
ve kterém si senioři budou moci zažádat o podporu z města, bude ráda, když se zastupitelka 
zapojí do jeho tvorby. Místostarosta doplňuje, že budou stanovena jasná pravidla a výše 
podpory ze strany města, která budou předložena zastupitelstvu ke schválení, sám pro něj rád 
zvedne ruku. Starosta program také podpoří, jeho představa je, že program bude směřovat 
k osamělým seniorům nad 75 let bez podpory od rodiny, kteří čerpají příspěvky na bydlení. 
Podmínky by rád nastavil co nejjednodušší. Zdůraznil, že se jedná o roční poplatek 
(60 Kč/svoz). Zastupitelka Krčmová se dále ptá, zda město pomůže nakoupit nové popelnice, 
místostarosta odpovídá, že se počítá s hromadným nákupem nejen pro seniory, 
ale pro všechny občany, kteří projeví zájem. Místostarostka doplňuje, že je připraven 
dotazník, kde budou moci občané vyjádřit své potřeby. 

Zastupitelka Víšková se ptá na možnost sdílení nádob, místostarosta odpovídá, že poplatek 
je za nemovitost, tudíž se každý majitel nemovitosti nebo předseda SVJ musí k nějaké kapacitě 
přihlásit. 

Zastupitelka Víšková se ptá na kontrolu identity občanů, kteří přinášejí odpad na sběrné 
místo, místostarosta Kohout odpovídá, že kontrola probíhá od začátku roku, ale samozřejmě 
neprobíhá kontrola občanů, o kterých se od pohledu ví, že jsou místní. Větší systematizace 
je v plánu, ale stávající systém zatím postačuje. Kdo četl Veltruské listy se mohl dozvědět, 
že např. množství objemného odpadu na sběrném místě se podařilo díky kontrolám snížit 
zhruba na čtvrtinu. Upozorňuje, že naše sběrné místo je zároveň sběrným místem 
pro kolektivní systémy pro sběr elektroodpadu, které nefunguje pouze pro veltruské občany. 
Zastupitelka Víšková se dále ptá, zda se bude redukovat počet sběrných míst po městě. 
Starosta reaguje, že je možné se tímto směrem vydat, ale určitě by to neznamenalo jejich 
konec. Vedení města se chce především zaměřit na snížení počtu vývozů a jejich modernizaci, 
např. využití polopodzemních kontejnerů, řeší se především jejich vhodné umístění. 
Místostarosta doplňuje, že díky svozu plastů od domu bude možné odstranit ze sběrných 
hnízd kontejnery na plasty, nelze je ale odstranit úplně, několik kontejnerů by zůstalo 
na sběrném místě. 

Zastupitel Koldinský se ptá na stanovený minimální dílčí základ poplatku, zda se vztahuje 
na poplatníka nebo plátce, místostarostka odpovídá, že na plátce, to znamená na majitele 
nemovitosti nebo např. předsedu SVJ. Zastupitel Koldinský se dále ptá na možnost platby 
poplatku ve dvou splátkách, místostarostka odpovídá, že by to na začátku nekomplikovala, 
administrativy spojené s tímto druhem poplatku bude pro úřad už tak mnohem více než 
dosud. Případně se dá vyhláška upravit dodatkem. 

Zastupitel Novák se ptá, zda je v plánu beseda pro občany, určitě bude hodně dotazů, když 
i zastupitelé jich mají tolik. Místostarostka odpovídá, že beseda určitě bude, nejspíš během 
září. Nyní připraven dotazník, díky kterému budou během prázdnin sbírána a vyhodnocována 
data, aby byl v září k dispozici konkrétnější podklad. Je připravena také prezentace a systém 
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informování. Naváže se také s přípravou dodatku nebo nové vyhlášky o systému odpadového 
hospodářství, která bude zohledňovat door-to-door systému svozu tříděného odpadu 
od domu. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu s § 10 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích schvaluje 
obecně závaznou vyhlášku č. 1/2024 o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 
z nemovité věci ve městě Veltrusy s účinností od 1. 1. 2025. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 7 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 2 členů (Hrubešová, 
Krčmová). 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 4. 

20:06 odchod zastupitelky Dekastello. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=2785s  

3a) Žádost o finanční podporu na „XVI. Miřejovické půlení 2024” 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

MARATON KLUB MIŘEJOVICE, z. s. požádal dne 27. 5. 2024 o finanční příspěvek ve výši 
5.000 Kč na pořádání 16. ročníku Miřejovického půlení (část 2 podkladů), které se uskuteční 
v sobotu 3. 8. 2024. 

Jde o tradiční akci nadregionálního významu, které se účastní stovky běžců a jejíž trasa vede 
přes město Veltrusy. Na organizaci se částečně podílejí i veltruské spolky a dobrovolníci. 

S touto částkou je počítáno ve schváleném rozpočtu města Veltrusy na rok 2024. Ve vazbě 
na schválený rozpočet (§ 3419, pol. 5222 - rozpočet 450.000 Kč, zatím čerpáno 371.000 Kč 
k 31. 5. 2024) navrhuje vedení města vyhovět podané žádosti a schválit finanční dar ve výši 
5.000 Kč pro spolek „MARATON KLUB MIŘEJOVICE, z. s.“. 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 5.000 Kč 
spolku „MARATON KLUB MIŘEJOVICE, z. s.“ a souhlasí s podpisem veřejnoprávní smlouvy. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 5. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=5305s  

3b) Dodatek č. 3 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní 
obslužnosti (IDSK) 

Předkladatel: místostarosta Lukáš Kohout 

Na základě požadavku Středočeského kraje schválilo zastupitelstva města Veltrusy na svém 
34. zasedání (8. 12. 2021) usnesením č. 12 návrh smlouvy o zajišťování a financování dopravní 
obslužnosti v souvislosti se zavedením nových standardů dopravní obslužnosti a nové 
metodiky výpočtu podílu obcí na dopravní obslužnosti. Smlouva platí od 1. 1. 2022. Od roku 

https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=2785s
https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=5305s
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2022 platí spoje pokrývající minimální dopravní obslužnost Středočeský kraj, obce přispívají 
na spoje nadstandardní dopravní obslužnosti. 

Dne 27. března 2024 byl městu Veltrusy ze strany Integrované dopravy Středočeského kraje 
(IDSK) doručen návrh dodatku č. 3 k výše uvedené smlouvě, který vypočítává podíl města 
na financování spojů nad rámec minimální dopravní obslužnosti pro rok 2024. Celková výše 
zálohy na financování těchto spojů je stanovena na rok 2024 na 428 269 Kč. Částka se platí 
kvartálně a výše jedné splátky je 107.067 Kč. 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje uzavření Dodatku č. 3 ke Smlouvě o zajišťování 
a financování dopravní obslužnosti s organizací Integrovaná doprava Středočeského kraje, 
příspěvková organizace, v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem dodatku 
v předložené podobě. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 6. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=5370s  

3d) Žádost o dotaci z rozpočtu města (TJ Kralupy, oddíl kanoistiky)  

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Na základě doručené žádosti TJ Kralupy, z. s. ze dne 17. 5. 2024 (část 2 podkladů) navrhuje 
vedení města poskytnout žadateli částku 25.000 Kč a s žadatelem bude uzavřena 
veřejnoprávní smlouva. Částka bude použita na sportovní přípravu mládeže v oddíle kanoistiky 
provozující činnost na umělé slalomové dráze ve Veltrusích. 

V současnosti je v oddíle aktivních 7 dětí a 8 dospělých z Veltrus. 

Tato částka bude využita ze schváleného § 3419, pol. 5222. 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy projednalo žádost o poskytnutí individuální dotace TJ Kralupy, 
z. s., ze dne 17. 5. 2024, rozhodlo o poskytnutí částky ve výši 25.000 Kč a souhlasí s podpisem 
veřejnoprávní smlouvy se spolkem TJ Kralupy, z. s. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 7. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=5588s  

3e) Kupní smlouva - pozemek č. 1065/22 (TJ KRALUPY, oddíl kanoistiky) 

Předkladatel: místostarosta Lukáš Kohout 

Na základě Smlouvy o smlouvě budoucí kupní (část 3 podkladů) se spolkem TJ KRALUPY, z. s. 
se sídlem sídl. Hůrka 1046, 278 01 Kralupy nad Vltavou, IČO: 147 99 146, kterou zastupitelstvo 
města Veltrusy schválilo na svém 36. zasedání dne 2. 3. 2022 usnesením č. 4, podepsané dne 

https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=5370s
https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=5588s
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7. 3. 2022 starostou Filipem Volákem a základě ustanovení z ní vyplývajících předkládám 
zastupitelstvu ke schválení Kupní smlouvu na prodej pozemku parc. č. 1065/22 zapsaného 
na LV č. 10001, v k.ú. a pro obec Veltrusy (část 2 podkladů), jelikož došlo k naplnění podmínek 
stanovených v této smlouvě. 

Prodejní cena pozemku byla ve Smlouvě o smlouvě budoucí kupní stanovena na 19.490 Kč 
(slovy: devatenáct tisíce čtyři sta devadesát korun českých). 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Hrubešová, starosta Volák 

Zastupitelka Hrubešová se ptá po projektu nebo nějaké vizualizaci, starosta slibuje nasdílet 
zastupitelům do zastupitelské složky.   

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením Kupní smlouvy o prodeji pozemku 
parc. č. 1065/22 zapsaného na LV č. 10001, v k.ú. a pro obec Veltrusy spolku TJ KRALUPY, z. s. 
se sídlem sídl. Hůrka 1046, 278 01 Kralupy nad Vltavou, IČO: 147 99 146 za cenu 19.490 Kč 
a pověřuje starostu města Veltrusy Filipa Voláka jejím podpisem. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 8. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=5695s  

3f) Smlouva o zřízení služebnosti na pozemcích parc. č. 413/17, 416/11, 
416/7 v ul. Zahradní (ČEZ Distribuce, a.s.)  

Předkladatel: místostarosta Lukáš Kohout 

Na základě Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene (část 3 podkladů) 
se společností ČEZ Distribuce, a.s., kterou zastupitelstvo města Veltrusy schválilo na svém 
5. zasedání dne 1. 3. 2023 usnesením č. 6, podepsané dne 6. 3. 2023 starostou Filipem 
Volákem a na základě ustanovení z ní vyplývající předkládám zastupitelstvu ke schválení 
Smlouvu o zřízení věcného břemene (část 2 podkladů). 

Stavba č. IV-12-6029329 byla provedena na pozemcích města parc. č. 413/17, 416/11, 416/7 
zapsaných na LV č. 10001, pro k.ú.  a obec Veltrusy.  

Celková výše jednorázové úplaty za zřízení věcného břemene bude činit 7.265 Kč a byla 
stanovena dle prováděcí vyhlášky MF ČR č. 424/2021 Sb. 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene 
ve prospěch společnosti ČEZ Distribuce, a.s., na pozemcích parc. č.  413/17, 416/11, 416/7 
zapsaných na LV č. 10001, v k.ú. a pro obec Veltrusy. Celková výše jednorázové úplaty za zřízení 
věcného břemene bude činit 7.265 Kč a pověřuje starostu města Veltrusy Filipa Voláka jejím 
podpisem. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 9. 

https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=5695s
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Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=6066s  

3i) Darovací smlouva (Nadace Orlen Unipetrol) 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Starosta města předkládá zastupitelstvu návrh na uzavření darovací smlouvy s Nadací Orlen 
Unipetrol na přijetí finančního daru ve výši 1.025.000 Kč. 

Tato podpora se podařila vyjednat s vedením Orlen Unipetrol i s vedením Nadace zejména 
v návaznosti na projekt „Orlen Unipetrol lidem“ z let 2022-23 a z větší části tak lze z těchto 
zdrojů dofinancovat hřiště za hřbitovem na konci Jiráskovy ulice.  

Účely využití daru jsou popsány v čl. 1 (bod 1) darovací smlouvy (část 2 podkladů): 700.000 Kč 
bude využito právě na dokončení tohoto hřiště (mlatové cesty, mobiliář a související práce), 
300.000 Kč bude využito na další prvky typu workoutu a cvičební stroje (zejm. pro mládež 
i dospělé) v parkovém prostoru mezi ul. Družstevní a Palackého. Městu tak vznikne další 
prostor, kde bude možné aktivně trávit volný čas.  

Zbývajících 25.000 Kč bude využito na letošní 9. ročník Happeningu na starém mostě, který 
proběhne v sobotu 14. září. 

Dary společnosti Orlen Unipetrol jsou od letošního roku zprostředkovávány právě touto 
Nadací Orlen Unipetrol. 

S touto částkou nebylo počítáno ve schváleném rozpočtu na rok 2024. 

Starosta doplnil, že jedná i s dalšími společnostmi o podpoře spolkového života, hasičů 
a kultury. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Krčmová, starosta Volák, zastupitel Koldinský 

Zastupitelka Krčmová se domnívá, že mlatové cesty nejsou vhodný materiál a že jsou příliš 
drahé, starosta oponuje, že tento mlat je jiný než ten v zámeckém parku a že se do prostoru 
hřiště tento materiál podle něj právě hodí, ať už z praktického nebo estetického důvodu.   

Zastupitel Koldinský upozorňuje na chybu ve smlouvě, kde se mají k proplacení dodat účtenky 
ne starší než je datum podpisu smlouvy. Starosta navrhuje tuto informaci vypustit a schválit 
bez ní, vedení nadace bude jistě souhlasit, protože o podniknutých investicích mají přehled.  

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením darovací smlouvy na přijetí finančního daru 
ve výši 1.025.000 Kč od společnosti Nadace Orlen Unipetrol. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 10. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=6279s  

3l) Jednotný standard hlukových limitů u liniových staveb (Koridor D8) 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Na základě předloženého podkladu, resp. materiálu od koordinátora Koridoru D8 (Sdružení 
měst, obcí a spolků, jehož jsou Veltrusy členem – viz: https://www.koridord8.cz/ ) Ing. Klečky 

https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=6066s
https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=6279s
https://www.koridord8.cz/
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je v souvislosti s uvolněním hlukových limitů (dle platné legislativy od 1.7.2023) třeba 
rekapitulovat rizika, která tento problém může přinést: 

● Maximální vnější hlukové limity doporučené WHO pro Evropu vychází ze systematické revize 
vědeckých důkazů, podle které bylo prokázáno, že nadměrný hluk ve venkovním prostředí 
je, po znečištění ovzduší, druhou největší environmentální zátěží, způsobující následující 
negativní dopady na zdraví obyvatel: 

o kardiovaskulární a metabolické poruchy organizmu; 
o podrážděnost; 
o poruchy spánku; 
o kognitivní poruchy vnímání; 
o poškození sluchu a tinnitus; a 
o nepříznivé dopady na porodnost na kvalitu života, duševní zdraví a pohodu obyvatel. 

● Navýšené hlukové limity dle Nařízení vlády č. 433/2022 (o ochraně zdraví před nepříznivými 
účinky hluku a vibrací) platné od 1. 7. 2023 neberou dostatečně v úvahu zdravotní aspekty, 
narušily princip ochrany proti hluku uvnitř chráněných prostor budov (v nemocnicích, 
školkách, školách a v obytných místnostech) a znamenají tak přímou hrozbu pro zdraví 
a kvalitu života obyvatel v našem regionu a proto nám neumožňují konstruktivní vedení 
diskuse o umisťování dalších strategických dopravních staveb do okolí dálnice D8; 

● Při umisťování nových liniových staveb, jakož i při rekonstrukci těch stávajících, by měly být 
respektovány požadavky na snižování hluku podle právních předpisů EU, konkrétně 
v souladu s cíli a závazky v rámci Zelené dohody a v součinnosti s dalšími iniciativami, podle 
kterých mají členské státy EU do roku 2030 snížit o 30 % podíl lidí, kteří jsou chronicky rušeni 
dopravním hlukem; 

● Akční plány na snižování vnějšího hluku pořízené na základě strategického hlukového 
mapování podle požadavků ve směrnici 2002/49/ES o hodnocení a řízení hluku 
ve venkovním prostředí, opírající se o doporučení Světové zdravotnické organizace (WHO) 
pro Evropu, nejsou v České republice aplikovány v praxi, nedochází ani k jejich promítnutí 
do územních plánů, ani k jejich praktické realizaci.  

Protože se tato rizika mohou týkat i občanů města Veltrusy (především z důvodu záměru 
„Rozšíření D8 na 3 + 3 pruhy“ a realizace VRT Podřipsko), tak je žádoucí, aby se Veltrusy 
názorově připojily k dopisu, který je adresován Koridorem D8 premiérovi Vlády ČR Petru 
Fialovi (část 2 podkladů) a to včetně příloh, které budou zahrnovat i výpisy z usnesení 
zastupitelstev členských obcí a měst. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Hrubešová, starosta Volák, místostarosta Kohout 

Zastupitelka Hrubešová se ptá, čeho chceme tímto krokem dosáhnout, starosta odpovídá, 
že cílem je sjednotit hlukové limity nejlépe po celé ČR. Zatím není dokončená EIA ani krajinný 
plán, aby se VRT mohla vůbec realizovat. Místostarosta doplňuje, že navýšení hlukových limitů 
mají především zjednodušit a zlevnit výstavbu VRT, protože se v některých místech nebudou 
muset budovat protihlukové stěny. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí se společným stanoviskem územních samospráv kolem 
dálnice D8 k tunelu Líbeznice – jako novému standardu přípravy VRT Podřipsko a dalších 
liniových staveb adresované předsedovi Vlády ČR a legitimně proto očekáváme, že tento nový 
standard, platný u tunelu Líbeznice, bude závazný pro celý region kolem hlukově velmi 
zatížené dálnice D8. 
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Zastupitelstvo města Veltrusy dále požaduje, aby u dopravních staveb v okolí dálnice D8 byly 
jednotně reflektovány hlukové limity uvedené ve společném stanovisku územní samospráv 
kolem dálnice D8 – konkrétně: 

 Limit pro den 
(Lden) 

Limit pro noc 
(Lnoc) 

Silniční doprava (dálnice, silnice I., II. , III. třídy a účelové 
komunikace) 

53 dB 45 dB 

Železniční doprava (konvenční a vysokorychlostní tratě) 54 dB 44 dB 

Letecká doprava 45 dB 40 dB 

Uvedené požadované dB jsou bez možnosti použití korekce pro nejistotu a odrazové korekce 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 11. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=7116s  

4. INFORMACE 

4a) Vedení obce 

4ai) Probíhající opravy a chystané projekty  

PŘÍSTAVBA ZÁKLADNÍ ŠKOLY 

Starosta informoval, že tento týden proběhl první kontrolní den na stavbě. 
Bylo by dobré co nejdříve rozhodnout, zda pokračovat se stavební firmou i s druhou 
etapou výstavby (v režimu řízení bez uveřejnění). Byly započaty práce na přípojkách. 
Příští týden se rozhodne, zda bude k dispozici kuchyň na srpen kvůli vaření obědů 
pro školku. Stavbyvedoucí zatím řeší všechny problémy velmi aktivně. 
Řeší se příprava dopravních omezení v blízkosti školy. Školní hřiště je kvůli stavbě 
zavřené. 

Místostarostka propojila nájemce na půdě ZŠ se stavbyvedoucím a nyní stěhování 
technologických zařízení řeší již s ním. 

Zastupitelka Víšková se ptá, zda a kde budou k dispozici zápisy z kontrolních dnů 
a el. stavební deník, starosta odpovídá, že budou na Googlu a do deníku se pokusí 
zařídit čtecí práva. 

ZÁMĚRY PRO SMLOUVY O PROVEDENÍ STAVBY  
a PROJEKT MÍSTNÍ ENERGETICKÉ KONCEPCE 

Místostarosta informoval o vyhlášení záměrů o stavbách na pozemcích města 
a že byla podepsána smlouva o provedení místní energetické koncepce, projekt 
se rozjíždí. 

  

https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=7116s
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ÚZEMNÍ PLÁN 

Nemáme vyjádření dotčených orgánů, schvalování zastupitelstvem se předpokládá 
v srpnu nebo v září. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=8395s 

4aii) Akce ve městě 
● 18. 9. 2024 - Divadlo na Vinohradech, cena 490 Kč  
● Společný přehled akcí v okolních obcí Velvary/Nelahozeves/Veltrusy 
● Happening na starém mostě 14. 9. 2024 od 15:00 

Záznam projednání bodu:  
https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=9500s  

4aiii) Různé 
Termín příštího zasedání 28. 8. 2024 

4b) Výbory a komise 

FINANČNÍ VÝBOR 
Zastupitelka Víšková se sešla s finančním výborem, byly na kontrole ve školce a konzultovaly 
výsledky veřejnosprávní kontroly, výsledky pošlou v zápise. Navrhují lepší koordinaci mezi 
vedením obce a vedením MŠ. 

KONTROLNÍ VÝBOR 
Zastupitel Koldinský informoval, že výbor plánuje schůzku na pondělí 1. 7. a prosí o aktualizaci 
tabulky s usneseními, místostarostka odpovídá, že je aktualizovaná, asistentka si s tím dala 
práci.  

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=9678s  

4c) Zastupitelé 

Zastupitelka Krčmová se připomíná s opravou žulových kostek v Riegrově ulici, je potřeba 
vyčistit škarpy v Žižkově ulici a kanálové propusti v Prokopa Holého. 

Zastupitelka Hrubešová upozorňuje na potřebu větrání v sokolovně, nejsou tam okna 
a stávající větrák nefunguje. Starosta to bude řešit. Je to důležité i pro základní školu. 

Zastupitelka Hrubešová se ptá na Facebook města, kdo je 5 správců, jaká jsou pravidla a jak 
je možné, že jsou stránky najednou oficiální. Místostarosta informuje, to je v kompetenci 
starosty a ten může správou FB pověřit koho chce. FB byl zřízen za účelem podpory 
informovanosti a z 90 % se na něm kopírují informace a pozvánky z webu města. 

Starosta informuje o posunu realizace rekonstrukci II/101 na polovinu července. Informace, 
které má vedení města k dispozici, najdou občané na webu města. Místostarostka doplňuje 
informaci o uzavírce II/608 kvůli opravě železničního přejezdu o následujícím víkendu. 

Zastupitel Koldinský se ptá na plánovanou úpravu prostoru na Růžku, starosta reaguje, 
že zatím je plánu poskytnout prostor stavební firmě. Pokud ho ale nebude využívat, 
bude se moci zahájit jeho úprava na parkoviště. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=9830s  

https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=8395s
https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=9500s
https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=9678s
https://www.youtube.com/watch?v=FB3Cy3UkMmA&t=9830s
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5. DISKUZE 

Nebyla.  

6. ZÁVĚR 

Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 21:42 hodin ukončil 20. zasedání 
Zastupitelstva města Veltrusy. Příští zasedání zastupitelstva se bude konat 28. 8. 2024 
od 18:30 v Komunitním centru. 
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Shrnutí usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Veltrusy dne 
27. 6. 2024 – zápis číslo 20 

1. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje program 20. zasedání.  
Schváleno: 9-0-0 

2. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitele Ing. Michala Koldinského a místostarostku 
Mgr. Barboru Bělkovou ověřovateli 20. zápisu ze dne 27. 6. 2024. 
Schváleno: 9-0-0 

3. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotací 
na přístavbu ZŠ Veltrusy s obcemi ze společného školského obvodu ZŠ Veltrusy: Nová Ves, 
Nelahozeves, Zlosyň, Všestudy, Vojkovice a Hostín u Vojkovic a pověřuje starostu města 
podpisem smlouvy. 
Schváleno: 8-0-1 

4. Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu s § 10 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích schvaluje 
obecně závaznou vyhlášku č. 1/2024 o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 
z nemovité věci ve městě Veltrusy s účinností od 1. 1. 2025. 
Schváleno: 7-0-2 

5. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 5.000 Kč 
spolku „MARATON KLUB MIŘEJOVICE, z. s.“ a souhlasí s podpisem veřejnoprávní smlouvy. 
Schváleno: 8-0-0 

6. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje uzavření Dodatku č. 3 ke Smlouvě o zajišťování 
a financování dopravní obslužnosti s organizací Integrovaná doprava Středočeského kraje, 
příspěvková organizace, v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem dodatku 
v předložené podobě. 
Schváleno: 8-0-0 

7. Zastupitelstvo města Veltrusy projednalo žádost o poskytnutí individuální dotace TJ Kralupy, 
z. s., ze dne 17. 5. 2024, rozhodlo o poskytnutí částky ve výši 25.000 Kč a souhlasí s podpisem 
veřejnoprávní smlouvy se spolkem TJ Kralupy, z. s. 
Schváleno: 8-0-0 

8. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením Kupní smlouvy o prodeji pozemku 
parc. č. 1065/22 zapsaného na LV č. 10001, v k.ú. a pro obec Veltrusy spolku TJ KRALUPY, z.s. 
se sídlem sídl. Hůrka 1046, 278 01 Kralupy nad Vltavou, IČO: 147 99 146 za cenu 19.490 Kč 
a pověřuje starostu města Veltrusy Filipa Voláka jejím podpisem. 

Schváleno: 8-0-0 

9. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene 
ve prospěch společnosti ČEZ Distribuce, a.s., na pozemcích parc. č.  413/17, 416/11, 416/7 
zapsaných na LV č. 10001, v k.ú. a pro obec Veltrusy. Celková výše jednorázové úplaty za zřízení 
věcného břemene bude činit 7.265 Kč a pověřuje starostu města Veltrusy Filipa Voláka jejím 
podpisem. 
Schváleno: 8-0-0 
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10. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením darovací smlouvy na přijetí finančního daru 
ve výši 1.025.000 Kč od společnosti Nadace Orlen Unipetrol. 
Schváleno: 8-0-0 

11. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí se společným stanoviskem územních samospráv kolem 
dálnice D8 k tunelu Líbeznice – jako novému standardu přípravy VRT Podřipsko a dalších 
liniových staveb adresované předsedovi Vlády ČR a legitimně proto očekáváme, že tento nový 
standard, platný u tunelu Líbeznice, bude závazný pro celý region kolem hlukově velmi 
zatížené dálnice D8. 

Zastupitelstvo města Veltrusy dále požaduje, aby u dopravních staveb v okolí dálnice D8 byly 
jednotně reflektovány hlukové limity uvedené ve společném stanovisku územní samospráv 
kolem dálnice D8 – konkrétně: 

 Limit pro den (Lden) Limit pro noc (Lnoc) 

Silniční doprava (dálnice, silnice I., II. , III. 
třídy a účelové komunikace) 

53 dB 45 dB 

Železniční doprava (konvenční a 
vysokorychlostní tratě) 

54 dB 44 dB 

Letecká doprava 45 dB 40 dB 

Uvedené požadované dB jsou bez možnosti použití korekce pro nejistotu a odrazové korekce 
Schváleno: 8-0-0 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

 

 

 

Ověřovatelé:   podpis     datum podpisu 

Ing. Michal Koldinský:           

Mgr. Barbora Bělková:           

Starosta: 

Mgr. Filip Volák:            

Zapsala:    Nikola Formanová 


